

Title (en)

Package for shipping and sales presentation, production process and blank therefor

Title (de)

Versand- und Verkaufsverpackung sowie Verfahren zu seiner Herstellung und Zuschnitt hierfür

Title (fr)

Emballage pour la spedition et la présentation à la vente de produits, procédé et flan pour la prodution de l'emballage

Publication

EP 1452454 A1 20040901 (DE)

Application

EP 03004188 A 20030227

Priority

EP 03004188 A 20030227

Abstract (en)

A shipping and vending pack is assembled from a one piece flat form (1) of card, corrugated cardboard or any suitable material. The bottom tray and top cover are assembled from folded panels and are joined by a weakened tear line (12). The pack is reinforced by adhesive strips (17, 18, 19) applied over the tear line at set places, e.g. either side of an access/vending flap (3), and to form a rear hinge (19) for the separated cover. The adhesive strips can be moisture activated paper. Grip apertures (15, 16) are provided each side of the access flap and under the bottom lip of the flap.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Versand- und Verkaufsverpackung aus einem einstückigen Zuschnitt (1) eines faltbaren Materials mit aneinander angelenkten Seitenwänden (2, 3, 4, 5), die entlang einer geschwächten Trennlinie (12) in ein Verpackungsunterteil mit unteren Seitenwandabschnitten (2b, 3b, 4b, 5b) sowie daran angelenkten Bodenlaschen (8) und ein Verpackungsoberteil mit oberen Seitenwandabschnitten (2a, 3a, 4a, 5a) sowie daran angelenkten Deckellaschen (7) teilbar ist. Das Verpackungsunterteil ist dabei mit dem Verpackungsoberteil entlang der Trennlinie (12) zumindest bereichsweise durch ein Verstärkungsmaterial (17, 18, 19) verbunden. Weiter betrifft die Erfindung ein Verfahren zur Herstellung einer derartigen Verpackung sowie einen Zuschnitt hierfür. <IMAGE>

IPC 1-7

B65D 5/54

IPC 8 full level

B65D 5/54 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 5/542 (2013.01); **B65D 5/5445** (2013.01)

Citation (search report)

- [XY] GB 2263691 A 19930804 - ST REGIS PACKAGING LTD [GB]
- [X] US 3853261 A 19741210 - MOORE N
- [Y] GB 854854 A 19601123 - HEDLEY THOMAS & CO LTD
- [A] US 3951333 A 19760420 - FORBES JR HAMPTON E, et al

Cited by

GB2406332A; GB2406332B; DE102005003722A1; DE102005003722B4; DE102005003722C5; EP2033899A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IT LI LU MC NL PT SE SI SK TR

DOCDB simple family (publication)

EP 1452454 A1 20040901

DOCDB simple family (application)

EP 03004188 A 20030227